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خادمی: کارگروه ساماندهی مد و لباس 
تصدی گری نمی کند

ساماندهی  کارگروه  سرپرست 
م�د و لباس کش�ور ب�ا تاکید بر 
اینک�ه کارگروه ه�ا عرص�ه خرد 
جمعی است، گفت: ما تصدی گری 
نمی کنیم بلکه فعالیتی در جهت 

هم افزا شدن برای اقدام داریم.
به گزارش ایسنا، عاطفه خادمی در 
پنجاه و پنجمین جلس��ه کارگروه ساماندهی مد و لباس و در نخستین جلسه 
این کارگروه در سال جاری پس از شنیدن سخنان اعضا و مدعوین در فضایی 
صمیمی، گفت: فعالیت شورایی و هم افزایی عمل کردن کارگروه، دغدغه اصلی 
ما اس��ت.وی با بیان اینکه کارگروه ها عرصه خرد جمعی هس��تند و نه اظهار 
نظرهای ش��خصی تاکید کرد: کارگروه مد و لباس کشور تصدیگری نمی کند 

بلکه فعالیت آن هم افزا شدن برای اقدام است.
وی تغییر مدیریت ها در کارگروه  را چرخش نخبگانی دانست و گفت: لازمه 

پویایی هر کارگروه یا شورایی چرخش نخبگانی است.
خادمی بر شکل گیری مفاهمه در کارگروه ساماندهی مد و لباس تاکید کرد 
و گفت: خوشبختانه در خصوص بنیان نظری، تکلیف ما در کارگروه ساماندهی 
مد و لباس روش��ن اس��ت چرا که بنیان های نظری ما بر اساس منابع دینی و 
قوانین کشور بنا نهاده شده است. حل مسئله های راهبردی فعالیتی است که 
در کارگروه ها باید شکل بگیرد.وی همچنین بر توجه به "ایران فرهنگی" تاکید 

کرد و گفت: صیانت از ایران فرهنگی رسالت ما است.
دبیر ش��ورای فرهنگ عمومی کشور اظهار کرد: قطعاً نگاه به حوزه فرهنگ 
نگاه نرم اس��ت و ما باید این صبوری را داشته باشیم تا در کارگروه ساماندهی 
مد و لباس کش��ور به س��مت ه��دف حرکت کنیم.بنابر اع��ام روابط عمومی 
ش��ورای فرهنگ عمومی وی بر توجه به ذائقه س��ازی و ذائقه شناسی بر اساس 
بینش گرایش و رفتار تاکید کرد و گفت: امید دارم تجربه موفقی در کارگروه 

مد و لباس کشور رقم بخورد تا شاهد همدلی و هم افزایی در آن باشیم.

 بررسی کارنامه سه ساله سازمان سینمایی
 در »هفت«

هفتمین قس�مت از برنامه س�ینمایی 
فیل�م  بررس�ی  ب�ا  امش�ب  »هف�ت«، 
»عطرآل�ود«، نقد فیل�م »وزارت جنگ 
ناجوانمردان�ه« و پرون�ده ویژه پیرامون 
»کارنامه سه ساله« سازمان سینمایی از 

شبکه نمایش پخش می شود.
به گزارش ایس��نا به نقل از روابط عمومی 
برنامه، هفتمین قس��مت از برنامه سینمایی 
»هفت« امش��ب، جمعه ۲۵ خردادماه و از س��اعت ۲۳ از شبکه نمایش پخش 
می شود.در این برنامه، میز پرونده ویژه به موضوع »کارنامه سه ساله« با حضور 
روح الله سهرابی مدیرکل نظارت بر عرضه و نمایش سازمان سینمایی اختصاص 
دارد. امیر قادری و رضا صدیق در میز نقد سینمای ایران به نقد و بررسی فیلم 
»عطرآلود« ساخته هادی مقدم دوست می پردازند. همچنین میز نقد سینمای 
جهان به فیلم »وزارت جنگ ناجوانمردانه« با حضور سید حمیدرضا قادری و 

آرش خوشخو اختصاص دارد. 
برنامه سینمایی »هفت« به تهیه کنندگی محمدحسین تنکابنی و با اجرای 

بهروز افخمی جمعه شب ها از ساعت ۲۳ روی آنتن شبکه نمایش  می رود.
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عصرآزادی/ ش�هرام صادق زاده: رئیس کمیسیون 
عمران، حمل و نقل و ترافیک ش�ورای شش�م ش�هر 
تبریز در پاسخ به سوال "عصرآزادی" گفت: سرمایه 
گ�ذاری در تبریز به قدری عجولانه و بدون بررس�ی 
انج�ام گرفت�ه که ه�م به ضرر مش�ارکت ج�و و هم 
ش�هرداری بوده اس�ت لذا چند طرح بزرگ سرمایه 
گ�ذاری در ش�هرداری تبریز معلق مانده که بیش�تر 
آنه�ا، پروژه  هایی هس�تند که با بانک ش�هر قرارداد 

داشته است.
"روح الله رش��یدی" ب��ا بی��ان اینکه اولویت اول ش��ورای 
ش��هر بحث حاشیه نش��ینی بافت فرسوده شهر تبریز است 
گفت: بنده نیز این موضوع را به شکل های مختلف پیگیری 
ک��رده ام، موضوع دومی که جای��گاه مهمی در پیگیری های 
ما داش��ته موضوع اتوبوسرانی اس��ت که برای این موضوع 

اقداماتی صورت گرفته که توضیح می دهیم.
وی با بیان اینکه نباید اجازه دهیم عدم اظهارنظر و موضع 
نگرفتن در خصوص موضوعات در جلسات شورا به فضیلت 
تبدیل شود افزود: شورا محل گفتگو و مشورت است، عضو 
ش��ورا باید ظرفیت کارشناسی خود را در خدمت کل شهر 
قرار دهد.رشیدی ادامه داد: هرموضوعی که اعضای شورا به 
آن تمرکز کرده اند نتیجه بخش بوده اس��ت، هر مس��ئله ای 
که درست شناسایی ش��ده و بر و تمرکز صحیح گذاشته و 

سماجت  به خرج داده  ایم، نتیجه داده است.
وی اضاف��ه کرد: یکی از نتایج پیگیری های دوره شش��م 
ش��ورا راه  اندازی پروژه  راکد ۴۵ متری انقلاب بوده که یک 
پروژه  ترافیکی بسیار مهم و توسعه ساز است که می تواند بر 
چند لایه از شمال و جنوب پشت خیابان از لحاظ نوسازی و 
ارتقاء ارزش منطقه تاثیر بگذارد که حاصل همان پیگیری ها 

و سماجات این دوره از شورا است.
رئیس مرکز پژوهش های شورای شهر تبریز تشریح کرد: 
ش��ورای دوره  شش��م نگاه خود را نسبت به موضوع حاشیه 
نشینی تغییر داده است، یکی از دغدغه های من و این دوره 
از شورا بحث حاشینه نشینی است، قبلًا تکالیف شهرداری 
را در تنظیف و جمع آوری زباله در این مناطق می دانستند 
که رویکرد تغییر کرد و تصمیم گرفته شد تا نگاه و مداخله  

شهرداری بر حاشیه نشینی توسعه ای باشد.
وی تاکید کرد: مسیرگشایی هایی که در این مناطق نیمه 
تمام بود در حال پایان اس��ت و علی بقال با وجود اینکه از 
روند اجرایی آن راضی نبودیم تمام شده است اما به هرحال 
به این منطقه ی س��م گذاش��ته شد یا ۴۵ متری انقلاب که 
به قربانی قهوه س��ی و ثقه  الاس��لام شمالی تا پایان ایده  لو 
رس��یده موجب کلی تحول در این منطقه ش��ده است و بر 
تدوام اجرای درست آن تمرکز می  شود تا شاهد تبعات دیگر 

این پروژه باشیم.
وی در پاسخ به س��والی مبنی بر اینکه ترافیک رانندگی 
تبریز چه زمانی حل می ش��ود تاکید کرد: بنده در سال اول 
موضوع ساختمان های پزش��کان و هم مجتمع های تجاری 

خ��ارج از قائده را پیگیر ش��دم که نتیجه  آن موجب ریزش 
قبح این مسائل شد، نبش چهارراه ارتش تبریز که با تاخیر 
دو س��اله در سطح اس��تان حتی در ش��ورای تامین جلسه 
برگزار ش��د چون این مش��کل بیان شد. مدافعان اطبا به ما 
گفتند مگر نمی دانید این عزیزان چه خدماتی برای استان 
کرده اند، مجوز ساخت این ساختمان ها را کمیسیون ماده ۵ 

می دهد و ما هیچ اختیاری در دادن مجوز نداریم.
رش��یدی ابراز داش��ت: اما قبل از صدور پروانه برای این 
س��اختمان، من این موض��وع را در خرداد ۱۴۰۱ در صحن 
علن��ی ش��ورا اعلام کردم ام��ا دریغ از هی��چ بازتابی از این 
موض��وع بار دوم انج��ام نگرفت در حالی ک��ه اگر به موقع 
این مس��ئله پیگیری می ش��د پروانه  قطعی صادر نمی شد. 
ترافیک بحث رفتاری نیست که به سطح روانشناسی تبدیل 
کنیم، این اموضوع زمانی که زیرساخت ها در حد استاندارد 
باش��د، می توان گفت که رفتار مردم در ایجاد ترافیک غیر 
طبیعی است اما در جایی که زیرساخت ها در حد استاندارد 
نیست چگونه می توان انتظار رفتار طبیعی از مردم داشت، 
وقتی کلینیک سلامت در جایی قرار گرفته است که مردم 
مجبور است به آنجا بیاید و خودروی خود را در آنجا پارک 
کند و چاره ای ن��دارد. در اتوبانی که تمامی امکانات آن در 
حد استاندارد اس��ت فردی که با سرعت غیرمجاز رانندگی 
می کند را می توان جریمه و توقیف کرد و هیچ کس هم حق 
اعتراض ندارد ولی جایی که در آن جا نمایش��گاه، مجتمع و 
یا درمانگاه س��اخته می شود مردم از آن جا معیشت خود را 

تامین می کنند، چه می  توان گفت.
وی در خصوص قضیه خلعت پوشان نیز بیان کرد: تغییر 
کارب��ری خلعت پوش��ان به صورت ویژه زی��ر نظر برخی از 
اعضای ش��ورا بود، ذات کاربری خلعت پوش��ان آموزش��ی 
بوده و برای توس��عه ی تحقیقات کش��اورزی است که باید 
این موضوع روشن ش��ود، ماده پنج این  مکان را در اختیار 

دانش��گاه تبریز قرار داده اس��ت. کار عقلانی نیز انجام داده 
است دانش��گاه تبریز به عنوان مادر دانشگاه های شمالغرب 
ایران باید در آینده توس��عه یاب��د و یا در حوزه ی تحقیقات 
کش��اورزی که دانش��گاه تبریز در این زمینه ابنیه و ذخیره  
بک��ری دارد که دانش��گاه از آن صیانت می کند ما نیز برای 

این تشکر می کنیم توسعه یابد.
رشیدی با بیان اینکه نگهداشت فضای سبز سال گذشته 
با مش��کلاتی مواجه بوده اس��ت، گفت: ب��ا روی کارآمدن 
ش��رکت جدید تدبیراندیش و حذف پیمانکاران و در نتیجه 
بزرگ ش��دن ابعاد کار مخاطراتی در نگهداشت فضای سبز 
ش��هر داشتیم که تعدادی از تذکرات برخی از اعضای شورا 
موجب شد تا به این موضوع اعتنا داده شده و بازنگری شود. 
گل آرایی ش��هر در آس��تانه ی عید خوب بود و خدا را شکر 
بارندگی  ها نیز خوب داش��ته ایم و اگر مدیریت فضای سبز 
نیز به خوبی انجام گیرد روی هم رفته ش��رایط فضای سبز 

شهر در سال جاری بهتر از سال گذشته است.
وی در خصوص س��اخت و سازهای غیرمجاز، اضافه کرد: 
ساخت و ساز غیر مجاز به دو دلیل صرفه اقتصادی یا فقدان 
س��ند پدید می آید؛ ساخت وساز غیرمجاز در سکونتگاه های 
غیررس��می و جاهایی که قولنامه ای اس��ت متاس��فانه در 
س��ال های ۱۴۰۱ و ۱۴۰۲ دولت توانس��ت ی��ک قانونی در 
بند میم بند ۱۱ قانون برنامه بودجه دولت تصویب کند که 
در آن گفته شده است ساکنان سکونتگاه های غیررسمی یا 
مکان های قولنامه ای دولت برود و اسناد آن ها را واگذار کند 
چرا که اگر طرف ۵۰ سال هم در آن مکان است شهرداری 
تملک نمی تواند کند. متاس��فانه راه و شهرسازی استان در 
عمل به این قانون نزدیک به صفر بوده اس��ت، در جلساتی 
به گوش��مان رسید گفته اند عمل به این قانون که رسمیت 
دادن به متصرفان است در حالی که خود شهرسازی دنبال 
این اس��ت تا در وسط بیابان جایی پیدا کند زیرساخت ها را 

آن جا برده و مس��کن بسازند و به کسانی که ندارد بدهد در 
حالی است که این مکان های که به عنوان متصرفی شناخته 
می شوند موجود است که به آن ها رسیدگی نمی کند و اگر 
بافت و زیرس��اخت تشکیل شده است این منزل را به طرف 
واگذار کند، که ش��هرداری باید با وضع قوانین متناسب از 
جمله دادن پروانه ساخت به خانه های که در بافت حاشیه 

ای قرار گرفته اند با آن مقابله کند.
رشیدی در پاسخ به سوالات خبرنگار "عصرآزادی" درباره 
وضعی��ت اجرای تراموا، علت فرار س��رمایه گ��ذاران و روند 
اش��تباه تغییر اسامی معابر ش��هری با اشاره به ایجاد تراموا 
در تبریز گفت: این طرح همان خط چهارم مترو اس��ت که 
ق��رار بود به صورت تراموا و روی زمین اجرا ش��ود که فقط 
۱۹ پل برای مس��یر این خط ایجاد شده است، اما متاسفانه 
اراده ای برای تدوام تکمیل این طرح وجود ندارد.وی اضافه 
کرد: پس از بررس��ی مش��اورین نتیجه گرفتیم این مس��یر 
مناس��ب مسیر تراموا نیست و بجای این طرح خط اتوبوس 
تندرو ۲ اجرا ش��ود که این پیشنهاد نیز در مرحله بررسی 
مس��یرهای اجرا قرار دارد.عضو کمیسیون عمران، حمل و 
نقل عمومی و ترافیک شهر تبریز یادآور شد: سرمایه گذاری 
ب��ه قدری عجولانه و بدون بررس��ی انجام گرفته که هم به 
ضرر مش��ارکت جو و هم ش��هرداری بوده است، چند طرح 
بزرگ سرمایه گذاری در شهرداری تبریز معلق مانده است 
که بیشتر آنها، پروژه  هایی هستند که با بانک شهر قرارداد 
داش��تند.وی افزود: تغییر نام محلات بیش��تر به درخواست 
مردم انج��ام می گیرد و اس��تفاده از اس��امی تورکی انجام 
نمی گیرد باید اس��امی با محله تناسب داشته باشد بنده از 
مخالفین تغییر نام محله  ملا زینال به اس��تاد عابدینی بودم 
لذا س��امانه ای به نام  مونام توسط شهرداری ایجاد شده که 
ش��هروندان می  توانند در آن درخواس��ت تغییر و یا اصلاح 

اسامی محلات خود داشته باشند.

رئیس کمیسیون عمران، حمل و نقل و ترافیک شورای ششم شهر تبریز در جمع خبرنگاران تاکید کرد؛

حاشیه نشینی اولویت اول شوراست
روح الله رشیدی: سرمایه گذاری های گذشته عجولانه و بدون بررسی انجام یافته و به ضرر طرفین تمام شده است

مع�اون صنایع دس�تی وزی�ر می�راث فرهنگی، 
معافی�ت  از  دس�تی  صنای�ع  و  گردش�گری 
صادرکنندگان صنایع دستی از پرداخت مالیات بر 

ارزش افزوده خبر داد.
به گ��زارش ایرنا مریم جلالی پنجش��نبه در نشس��ت 
ب��ا فعالان صنایع دس��تی اصفهان با بی��ان اینکه یکی از 
مهم تری��ن راه کارهای حمایت اقتصادی از فعالان صنایع 
دستی تلاش برای ایجاد نظام آماری جامع است، اظهار 
کرد: ای��ن نظام آماری باید در جهت شناس��ایی فعالان 
بزرگ صنایع دس��تی و ارائه آن به ساختار مالیاتی کشور 

برای ایجاد معافیت های مالیاتی شکل بگیرد.
به گزارش ایرنا معاون صنایع دستی و هنرهای سنتی 

وزارتخانه میراث فرهنگی گردش��گری و صنایع دس��تی 
همزمان با پاسداش��ت هفته صنایع دس��تی امروز صبح 
به اصفهان س��فر و با حضور در بازار تاریخی حسن آباد 
و کارگاه های صنابع دس��تی این استان با هنرمندان این 

عرصه دیدار کرد.
از ۶۰۲ رش��ته صنایع دستی شناسایی شده در جهان، 
۲۹۹ م��ورد آن مربوط به ای��ران و از این تعداد نیز ۲۰۰ 
رش��ته مربوط به اس��تان تاریخی و هنر پ��رور اصفهان 

است.
بیش از ۷۰ هزار هنرمند صنایع دس��تی در این استان 
فعالیت می کنند که در چهار س��ال گذشته ۴۰ هزار نفر 

از آنها شناسایی و شناسنامه دار شده اند.

 صادرات صنایع دستی از 
مالیات بر ارزش افزوده معاف می شود


